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Zápisnica zo zasadnutia Správnej rady  Centra spoločenských a psychologických 

vied Slovenskej akadémie vied, v. v. i. 
 
 
Dňa: 9. apríla 2025 (prezenčne, Hotel Magnus, Trenčín)  
Prítomní:  E. Ballová Mikušková, R. Filčák, A. Kalistová, M. Kentoš, V. Kurincová 
Čavojová, I. Studená, B. Šprocha  
 
 
Program zasadnutia:  

1. Otvorenie 
2. Prerokovanie možností rozširovania CSPV SAV, v. v. i.  
3. Návrh Ústavu výskumu sociálnej komunikácie SAV, v. v. i. k zlúčeniu s CSPV SAV, 

v. v. i. 
4. Doktorandské štúdium  a pridelené kvóty  
5. Príprava oslavy 10. výročia  založenia CSPV SAV, v. v. i. 
6. IT systém/MS TEAMS  
7. Záver 

 
 
K bodu 1 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda Správnej rady CSPV SAV, v. v. i. (ďalej ako „SR CSPV 
SAV), R. Filčák.  
 
 
K bodu 2  
V diskusii k možnému rozširovaniu CSPV SAV v. v. i. (ďalej Centrum)  odznela potreba 
strategického prístupu na základe hodnotenia prínosov a nákladov. V prípade žiadostí 
o pripojenie sa bude postupovať individuálne a podľa 3 možných scenárov: (1) 
samostatná organizačná zložka, (2) nové oddelenie v rámci existujúcej organizačnej 
zložky, (3) posilnenie existujúcich oddelení/tímov. Kľúčový je tematický prienik 
a potenciál integrácie do Centra. Zároveň budú dôležité štrukturálne podmienky, ktoré 
pre takýto proces vytvorí P SAV. 
 
Výsledok: Centrum je otvorené rozširovaniu, ale bude k nemu pristupovať len v prípade 
vyhodnoteného kladného potenciálu a jasne definovanej podpory P SAV.  
 
 
K bodu 3  
SR CSPV SAV prerokovala návrh Ústavu výskumu sociálnej komunikácie SAV, v. v. i. (ďalej 
ako „ÚVSK SAV), ktorý deklaroval záujem o vstup do Centra. K tejto téme prebehli 
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individuálne stretnutia, ako aj stretnutie členov SR CSPV SAV s vedením ÚVSK SAV. Na 
základe 3 možných scenárov (viď bod 1), bola ako jediná realizovateľná alternatíva 
identifikované zlúčenie s vytvorením novej samostatnej organizačnej zložky Centra. 
V diskusii došlo k zhode, že prípadné vytvorenie novej organizačnej zložky Centra bude 
možné iba za jasne definovaných podmienok prijateľných pre obe strany. SR CSPV SAV 
pripraví  návrh memoranda, ktorý vyjasní predstavu a kľúčové oblasti budúceho 
fungovania rozšíreného Centra. V príprave budú preštudované memorandá iných centier 
a využitá možnosť konzultácií s právnikom. Následne bude  tento návrh zaslaný  na 
vyjadrenie ÚVSK SAV a na základe odpovede bude vypracovaný návrh ďalšieho postupu.  
  
Výsledok: SR CSPV SAV začne s prípravou textu memoranda, ktorú bude koordinovať  
predseda SR CSPV SAV, pričom termín na predloženie ÚVSK SAV je 15. 5. 2025. 
 
 
K bodu 4  
Predseda SR CSPV SAV informoval o podanej žiadosti týkajúcej sa potreby navýšenia 
pridelených kvót pre prijatie doktorandov, zo súčasných 2 miest na potenciálne potrebné 
4 miesta. Na základe vyjadrenia P SAV a výsledkov prijímacích konaní sa pristúpi 
k riešeniu situácie. V prípade nedostatočného počtu kvót bude potrebná dohoda 
reflektujúca minulé rozdelenia miest a tiež postup, ktorý zabezpečí, aby došlo 
k naplneniu všetkých alokovaných miest. Členovia a členky SR CSPV SAV sa dohodli na 
podpore  podávania žiadostí kolegov/kolegýň na zvyšovanie kvalifikačného stupňa (IIA 
a I), ktorý v zmysle schválených Zásad SAV na poskytovanie finančných prostriedkov 
doktorandom dennej formy doktorandského štúdia z centrálnych zdrojov determinuje 
počty pridelených miest.  
  
Výsledok: SR CSPV SAV na základe rozhodnutia P SAV o počte pridelených kvót pre 
prijatie doktorandov dohodne ďalší postup.  
 
 
K bodu 5  
SR CSPV SAV prerokovala blížiace sa 10. výročie založenia CSPV SAV, v. v. i. (Október 
2015). V rámci diskusie odzneli návrhy na spoločné podujatie, ktoré by malo formu 
prezentácie Centra širšej verejnosti.  
  
Výsledok: Predseda SR CSPV SAV po konzultácii s vedením organizačných zložiek Centra 
predloží na ďalšie stretnutie SR CSPV SAV návrh konceptu podujatia.  
 
 
K bodu 6  
SR CSPV SAV prerokovala možnosť podpory IT fungovania Centra cestou plošného 
zavedenia systému MS Ooice a MS TEAMS, čím by sa mala dosiahnuť úspora v porovnaní 
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s nákupmi individuálnych licencií alebo iných nástrojov od rôznych firiem. I. Studená 
informovala o tom, že sa jej podarilo pre Centrum vybaviť akademické licencie Ooice 365 
A1 zdarma, treba ale overiť funkčnosť pri zavedení pre celé Centrum.  
 
Výsledok: I. Studená a M. Kentoš preskúmajú dostupné licencie a navrhnú ďalší postup.  
 
 
K bodu 7  
R. Filčák poďakoval členkám a členom SR CSPV SAV za účasť na 1. zasadnutí 
novozvolenej správnej rady a zasadnutie ukončil.  
 
 
 
V Bratislave dňa 10. apríla 2025    
 
Zapísal: R. Filčák 
 
 
 
      Mgr. Richard Filčák, MSc. PhD. 
 Predseda Správnej rady CSPV SAV, v. v. i. 


